
 

 

 

 

  

 

 

Riv i hjertet 

Sondre Justad kom på radioen då eg satt og  grubla på korleis eg skulle 

kome i gang med leiaren til denne Innvikja. Han song ”viss æ visste at æ sku 

dø snart, hadde æ da vært fornøyd me måten æ lev på”. 

Heldigvis veit eg ikkje når eg skal dø, men livet og døden er fasinerande å 

tenkje på. Måten eg lever på virkar ikkje kun inn på meg sjølv, men også alle 

rundt meg.  

Det er årsmøtetid og enkelte riv seg i håret for å få personar til å ta del i 

dugnadsarbeidet som må gjerast. Eg stiller meg spørsmålet om eg er fornøgd 

med jobben eg gjer som leiar. Logoen til IBU lyser mot meg og eg er sikker 

på at eg ikkje er verken ein kunstnar, lyrikkar eller diktar. Så får eg håpe at eg 

har vore samlande og at vi i styret har gjennomført eit greitt år. 

Eg ser utover det snølagde Innvik og blir glad om hjertet når eg tenker på 

korleis enkelte står på og gjer vegane framkomelige for oss. Og ikkje minst at 

alle leiligheitene i firemannsboligen er solgt ut. Kanskje er eg på rett stad og 

kanskje er vi fleire som har tru på Innvik og at det skal forbli ei god bygd å bu 

i. 

Dagane går over i kvarandre og snart er snøen vekke. Så hugs å kjenne at 

du lever å la deg rive med så du kjenner det i hjertet. God vinterferie! 

Harald Røyrvik 
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INNVIK BYGDEUTVIKLING 
 

Årsmøte 
på 

Café Go’beten 
 

Torsdag 21.februar kl 20.00 
 
 
 
 

Valg av ordstyrar, referent, to til å signere møteboka 
Godkjenning av innkallinga 

Årsmelding 
Rekneskap 

Arbeidsplan og budsjett 
Val 

 
 
 

På årets møte vil vi også ta føre oss arealplan for Innvik 
og sjå på moglegheiter og utfordringar for bygda! 

 

 
Det vert servert pastasalat. 

Salg av medlemskap. 

 
Alle er velkomne! 

 
- Styret   - 

 
 

 



 

ÅRSMØTE I VIKANE                                        
IDRETTSLAG 
TORSDAG 28.feb 2019 

Styrkhallen kl. 19.00 
 

SAKSLISTE 

1. Godkjenning av dei stemmeberettiga 
2. Godkjenning av innkalling og saksliste 
3. Val av ordstyrar, referent og to personar til å skrive under møteboka 
4. ÅRSMELDINGAR 
5. REIKNESKAP 
6. INNKOMNE SAKER 

a. 15 eller 16 års aldersgrense på Styrk Treningsstudio 
7. KONTIGENTAR OG GODTGJERDSLER 
8. BUDSJETT 
9. VAL 
 

Årsmelding vert lagt ut på Sjøatunet og kafe Go’beten i forkant. 

 

Forslag som skal behandlast på årsmøtet må vere styret i hende seinast torsdag 21. februar 

2019. (akvj.innvik@yahoo.no) 

 

Vel møtt! 

Styret for Vikane IL 
Andreas Søndenå 
 

Dametrim  
Bygdekvinnelaget har starta opp dametrim måndagane kl.19.30 i gymsalen på skulen. Instruktør 

kjem kvar veke frå Stryn. Instruktøren rettleiar og ser til at vi gjer øvingane rett. God oppfølging og 

individuelle øvingar gjer at alle kan tilpasse aktiviteten til sitt nivå. Eg heng med på det eg kan, og 

er veldig fornøgd med opplegget. Eg vil oppfordre alle damer som ynskjer litt trim om å bli med. 

Kanskje du treng litt betre balanse, eller kunne tenkje deg å mjuke opp stive musklar? Her er 

damer i alle aldrar velkomne. Hiv deg rundt og bli med!  Til fleire som blir med til færre kroner vert 

det på kvar. Takk til bygdekvinnelaget for initiativet!  

Med helsing 

Astrid D. Raftevold 



Nytt år og nye muligheter, også i 

Gamlefabrikken. 

 
Etter et hektisk og begivenhetsrikt år, bretter vi opp ermene og går på med ny giv.  

I 2018 fikk vi blant annet: 

ü Malt 3 sider av huset 

ü Ryddet store deler av bakgården. 

ü Ryddet ut og belyst deler av salen bakover 

ü Arbeidet videre med restaurering av den gamle vevstolen (ca 1930) 

ü Satt inn en fullt operativ industrivevstol fra 70-tallet.  Den er en gave fra Innvik AS, og var i 

produksjon fram til den ble flyttet. 

ü Sprinklet plysen, kjøkkenet og toalettene. 

ü Lagt ned kum og avløpsrør inn til veggen ved nytt kjøkken. 

ü Midt oppe i alt dette hadde vi to bryllup, et stort julemarked og en julegrøtfest. 

ü Vi takker på det varmeste alle som har bidratt med dugnad og pengestøtte. 

ü Vi har overtatt eiendomsretten til Kraftstasjonen, vederlagsfritt fra Innvik AS 

ü Vi har mottatt store pengegaver fra Knut Taraldset , øremerket maling av bygget. 

ü Vi har mottatt pengestøtte fra Innvik AS. 

ü Vi har mottatt pengestøtte fra kommunen. 

ü Vi har mottatt støtte fra Fredrik og Ingri Isdal til belysning av bygget på utsiden. 

ü Vi har fått innvilget stønad fra UNI- stiftelsen, øremerket sprinkling. 

ü Vi har fått innvilget stønad fra Innvik Næringspark for å fullføre kjøkkenet vårt. 



 

For å kunne jobbe videre trenger vi en glad dugnadsgjeng 

som kan ta et tak i ny og ne. 

Første prioritet i år er å få ferdigstilt kjøkkenet. 

Dette haster det med, for å få realisert bevilgingene. Her kreves det ferdigstilling av kjøkken, før vi 

får utbetalt pengene. 

Per Ove Reme stiller som byggeleder hver torsdag og lørdag f.o.m 9. feb . fra kl. 09.00 og utover. 

Vi håper at folk kan stille opp og bidra med noen timers arbeid. 

Ring gjerne Per Ove og avtal med han, også om du har bedre tid andre dager. 

Mob. 95869290 

Vi håper på et travelt og innholdsrikt år. 

Med takk og hilsen 

Stiftelsen  Gamle Innvik Ullvarefabrikk 

 

Loppemarknad 
  

Bygdekvinnelaget planlegg ein loppemarknad, datoen er ikkje fastsett, men det blir i løpet av 
våren 2020. 
For å få inn mykje fint, vil vi allereie no byrje å samle inn ting og tang. 
Vi er på utkikk etter eit lokale til å oppbevare loppene i, så om nokon har ein eigna plass, er det 
berre å ta kontakt. 
Jill Trude tlf 40 22 40 71 

Ingvild tlf 41 62 59 56 
 
  

TRADISJONSMATSKULEN 
Innvik bygdekvinnelag har meldt seg på Tradisjonsmatskulen, dette er eit landsomfattande 
prosjekt der fokus er Norsk tradisjonsmat. 
Vi vil på første bolk samarbeide med 4H, der vi tek føre oss tema Sveler. 
Dette vil vi prøve å legge til 1.mai, slik at det dei som er med på den store ryddedugnaden kan få 
smaksprøver. 
 
  

RYDDEDUGNAD 1.MAI 
Bygdekvinnelaget vil også i år få til dugnad med rydding i bygda. 
Vi er i kontakt med kommunen om å få konteiner på plass til 1.mai og plassert 
den meir hensiktsmessig, slik at vi slepp å køyre alt søpla til Langvin. 
Det vil kome meir info om når det nærmar seg, følg med på oppslagstavla ved butikken! 
 
 

 



 

 


